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 Z á p i s n i c a   č. 26/2017 

z mestského zastupiteľstva dňa 24. 08. 2017 

 

 

 

 

 

 

 

Začiatok zasadnutia: 16,33 h 

Ukončenie zasadnutia: 18,30 h 

 

Prítomní: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, 

Ing. Balák, p. Miština 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania, menovanie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie 

členov návrhovej komisie 

3. Vystúpenie občanov prihlásených do rozpravy v zmysle Rokovacieho poriadku  

4. Návrh na zmenu uznesenia č. 675/2017 a č. 676/2017 

5. Zrušenie predkupného práva 

6. Schválenie aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta na rok 2017 

7. Schválenie aktualizácie č. 1 ZŠ, ZUŠ, CVČ na rok 2017 

8. Záver 

 

 

K bodu 1 

Primátor mesta otvoril rokovanie a privítal prítomných. Konštatoval, že rokovania sa na úvod 

zúčastňuje 9 poslancov (ospravedlnení Ing. Lovecký, Bc. Kačenák), mestské zastupiteľstvo je 

uznášania schopné. 

 

 

K bodu 2 

Schválenie programu rokovania, menovanie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, 

schválenie členov návrhovej komisie 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje program Mestského zastupiteľstva v Novákoch konaného dňa 24. 08. 2017 

v predloženom znení. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,               

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 746/2017. 

 

Primátor mesta menoval overovateľov zápisnice – p. František Verny, p. Peter Miština – 

a zapisovateľku zápisnice – Ing. Andrea Ďubašáková. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie menovanie overovateľov zápisnice z rokovania Mestského zastupiteľstva 

dňa 24. 08. 2017 
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MsZ berie na vedomie návrh na schválenie zloženia návrhovej komisie a schvaľuje návrhovú 

komisiu v nasledovnom zložení: 

Predseda: Mgr. Dana Horná 

Člen:  Bc. Anton Hajnovič 

Člen:  Ing. Peter Balák 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,               

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 747/2017. 

 

 

K bodu 3 

V zmysle rokovacieho poriadku vystúpenie občanov prihlásených do rozpravy. 

Ing. Marián Šimka – vyjadril sa k schváleniu aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta na rok 2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie vystúpenie občana prihláseného do rozpravy v zmysle Rokovacieho 

poriadku Msz v Novákoch, bod V./17. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,                     

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 748/2017. 

 

 

K bodu 4 

Návrh na zmenu uznesenia č. 675/2017 a č. 676/2017 predložil p. Miština, predseda komisie 

výstavby a verejného poriadku. Zmena sa týka opravy podlomenia parciel a špecifikácie názvu 

stavby. 

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh na zmenu uznesenia MsZ v Novákoch č. 675/2017 zo dňa 26. 06. 

2017.  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,                     

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 749/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje zmenu uznesenia MsZ v Novákoch č. 675/2017 zo dňa 26. 06. 2017 v nasledovnom 

znení takto: 

„Mestské zastupiteľstvo v Novákoch berie na vedomie kúpu pozemkov z parc. reg. E KN č. 

222/12 pod stavbou „Protipovodňové opatrenia v meste Nováky, lokalita Brod, Lelovský potok 

a Trenčianska: Lokalita č. 1 Brod, Dodatok SO-1 Brod“.“ 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,                     

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 750/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie návrh na zmenu uznesenia MsZ v Novákoch č. 676/2017 zo dňa 26. 06. 

2017.  
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Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,                       

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 751/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje zmenu uznesenia MsZ v Novákoch č. 676/2017 zo dňa 26. 06. 2017 v nasledovnom 

znení: 

„Mestské zastupiteľstvo v Novákoch schvaľuje kúpu pozemkov do vlastníctva Mesta Nováky 

z parc. reg. E KN č. 222/12 ( LV č. 5444, k. ú. Nováky) pod stavbou „Protipovodňové opatrenia 

v meste Nováky, lokalita Brod, Lelovský potok a Trenčianska, Lokalita č. 1 Brod, Dodatok SO-1 

Brod“, zameraných Geometrickým plánom č. 36305049-51/2017 zo dňa 07.06.2017 vyhotoveným 

spoločnosťou GEOmark s. r. o., G. Švéniho 6, 971 01  Prievidza, ako parcely reg. C KN č. 1101/3 

o výmere 111 m2 – zastavané plochy a nádvoria, 2166/3 o výmere 146 m2 – zastavané plochy 

a nádvoria, 2166/4 o výmere 36 m2 – zastavané plochy a nádvoria, 2166/7 o výmere 20 m2 – vodné 

plochy, 2166/8 o výmere 3 m2 – vodné plochy, celkom 316 m2, od výlučného vlastníka Jozefa 

Bránika (bytom 972 44  Kamenec pod Vtáčnikom, Hornokamenčianska 35/5) v zmysle 

dohodnutých podmienok vyplývajúcich zo Zmluvy o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy zo dňa 

08. 10. 2012 a na základe osvedčenia o dedičstve 14D1292/12, za cenu 10,- Eur/m2 t.j. v celkovej 

sume 3 160,- Eur. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,                         

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 752/2017. 

 

 

K bodu 5 

Návrh na zrušenie predkupného práva predložil p. Miština, predseda komisie výstavby 

a verejného poriadku. Týka sa prevodu bytu v bytovom dome na ul. Matice slovenskej, 

jednorazového vyplatenia zostávajúcej dlžnej čiastky. 

Bez diskusie. 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ berie na vedomie - žiadosť Dušana Dzúrika, trvale bytom 972 71  Nováky, Bernolákova 

633/15 o jednorazové vyplatenie dlhu voči Mestu Nováky za byt č. 10 v bytovom dome súp. č. 

993, vchod 5, 3. posch., na ul. Matice slovenskej 

- uplatnenie predkupného práva Mesta Nováky na byt č. 10 v bytovom dome súp. č. 993, vchod 5, 

3. posch., zapísaného v liste vlastníctva č. 2664 v časti C – ťarchy podľa zmluvy V4062/00  

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,                      

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 753/2017. 

 

Hlasovanie za návrh: 

MsZ schvaľuje - zrušenie predkupného práva v prospech Mesta Nováky na byt č. 10 v bytovom 

dome súp. č. 993, vchod 5, 3. posch., na ul. Matice slovenskej, parc. reg. C KN č. 1729/7 v k. ú. 

Nováky, ktoré je zapísané v LV č. 2664 v časti C – ťarchy v zmysle čl. X. Kúpnej zmluvy zo dňa 

06.09.2000 V4062/00 na základe žiadosti Dušana Dzúrika, trvale bytom 972 71  Nováky, 

Bernolákova 633/15, pričom súčasne s jednorazovým vyplatením dlhu voči Mestu Nováky ku 

dňu celkového splatenia ceny zanikne záložné právo evidované v časti C v LV č. 2664 v zmysle 

čl. IX kúpnej zmluvy V4062/00 
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Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,                          

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 754/2017. 

 

 

K bodu 6 

Schválenie aktualizácie č. 1 rozpočtu mesta na rok 2017 predložila Ing. Hajsterová, vedúca 

ekonomického oddelenia. 

Poslanecký návrh Mgr. Hornej k úprave aktualizácie č. 1: 

Rozpočtové presuny: 

monografia P2PP2 prvok2     -9 500 eur 

kultúra P10    -21 449 eur 

-30 949 eur 

BRO vlastné zdroje P6PP1  +12 604 eur 

projekty P1PP4   +18 345 eur 

+30 949 eur 

 

Čerpanie úveru vo výške 100 000 eur na akcie:  

Ul. Trenčianska    85 500 eur 

BRO     14 500 eur 

     100 000 eur 

 

Týmto sa znížia nasledovné výdavky:  

projekty P1PP4   -92 460 eur 

schody DK P10PP4    -10 000 eur 

BRO P6PP1    -12 604 eur 

-115 064 eur 

Diskusia: 

Ing. Zgančík – finančné prostriedky na monografiu boli určené ako odmena za spracovanie pre p. 

Leitmanovú. Prečo sa kráti z kultúry? Krátia sa projekty – projektová dokumentácia na centrálny 

zdroj tepla. MsZ prijalo také rozpočty, ktoré zadĺženosť mesta drží približne na úrovni ako v roku 

2010. V roku 2017 končí úver, kde ročná splátka predstavuje 38 tis. eur, ak prijmeme úver 

navrhnutý v aktualizácii, ročná splátka bude nižšia. V roku 2018 končí úver s ročnou splátkou 58 

tis. eur. Kultúra v meste je nadstavba, čo mesto môže ľuďom ponúknuť. Nadstavba je aj šport, 

preto nekráťme len z kultúry. Mgr. Horná reagovala, že návrh zdôvodnila na pracovnom stretnutí. 

Mgr. Oršula – príjmy v oblasti kultúry za rok 2016 cca 17 tis. eur. Príjmy z kultúry idú do 

všeobecného rozpočtu. Informoval o novom projekte na umiestnenie jarmoku, nemôže byť 

umiestnený na ceste I/64. Centrálny zdroj tepla je dnes najčistejším zdrojom do osídlených častí 

miest. Miesto toho, aby sme takýto systém rozširovali, budeme ho likvidovať. Aby sme získali 1,4 

mil. eur je nutné investovať 100 tis. eur. Ing. Zgančík – zastavíme rozvoj mesta, nikto negarantuje, 

že v každej výzve budeme úspešní, ale sami seba diskvalifikujeme, aby sme boli úspešní. Ing. 

Bošiak sa vyjadril k úveru - aktualizáciu vníma ako dobre predloženú, všetko sú účelovo viazané 

finančné prostriedky, o použití ktorých rozhoduje MsZ. P. Verny – keď je 215 tis. € veľa a 100 tis. 

€ málo, urobme kompromis. Mgr. Horná – na pracovnom stretnutí predložila návrh, aby projekt 

obnovy centrálneho zdroja tepla bol zapracovaný do návrhu rozpočtu na rok 2018. Mgr. Oršula – 

v 06/2017 sme mali možnosť predložiť projekt na CZT, už teraz je vonku výzva, my si krátime 

možnosť získať tieto zdroje, rok 2018 je ďaleko, je to otvorená výzva, obstarávanie nebude 

jednoduchá záležitosť. Každý rok dávame finančné prostriedky na havárie centrálneho tepelného 

zdroja, konkrétne v kolónii. Mgr. Horná – so súhlasom mesta bolo povedané, že schvaľovací 

proces budeme posúvať na obdobie, keď bude vyhotovený audit. Mgr. Oršula – audit nie je, lebo 



Strana 5 z 5 

 

5 000 eur bolo v neschválenej aktualizácii. Mgr. Horná – finančné prostriedky na audit mohli byť 

schválené rozpočtovým opatrením. Ing. Zgančík – CZT je problém občanov mesta. Do dvoch 

opráv na CZT sme dali 33 % ceny z projektovej dokumentácie na obnovu CZT. Problém 

v schválení aktualizácie vidí vo výške úveru, znížením úveru sa zastavuje rozvoj mesta. Prečo 

nechceme, aby sa mesto rozvíjalo? Bc. Hajnovič – nikto negarantuje, že ak budú nové rozvody na 

kúrenie, že občania budú mať lacnejšie kúrenie. Ing. Bošiak – mesto nie je garančná spoločnosť, 

mesto má zabezpečiť žitie obyvateľom mesta tak, aby bolo lepšie ako doteraz. 

 

Poslanecký návrh Ing. Baláka – vyhlásenie prestávky v rokovaní. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 755/2017. 

 

Pokračovanie v rokovaní. 

 

Primátor – aktualizácia bola pripravená tak, aby sme sa niekam pohli. Je snaha určitých ľudí ísť 

proti vedeniu mesta, aby sa nerobilo nič, alebo minimum. 

 

Poslanecký návrh Bc. Hajnoviča – udelenie slova riaditeľke ZŠ. 

Za: p. Včelík, p. Jakubis, Mgr. Horná, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, Bc. Hajnovič,                         

Ing. Balák, p. Miština  

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh bol prijatý uznesením č. 756/2017. 

 

PaedDr. Chlupiková – nie je jej jasné, či sú vyčlenené prostriedky na rekonštrukciu telocvične. Ak 

nebude rekonštruovaná telocvičňa, Regionálny úrad verejného zdravotníctva telocvičňu zatvorí. 

Obe budovy škôl trpia zato, že desiatky rokov nedostali vďaka vedeniu mesta žiadne eurofondy. 

Ako centrálna škola majú o tridsať žiakov viac ako minulý rok. Tiež hrozí zatvorenie výdajne 

školskej jedálne. Projekt bol na 200 tis. €, dostali sme 55 tis. €. Je vďačná, že mesto zabezpečuje 

verejné obstarávanie aj technickú dokumentáciu.  

 

Hlasovanie za poslanecký návrh Mgr. Hornej – k úprave aktualizácie rozpočtu č. 1. 

Za: p. Včelík, Mgr. Horná, Bc. Hajnovič, Ing. Balák 

Zdržal sa: p. Jakubis, p. Verny, Ing. Zgančík, Ing. Bošiak, p. Miština 

Neprítomní: Ing. Lovecký, Bc. Kačenák 

Návrh neprešiel. 

 

Z rokovania sa ospravedlnili: Mgr. Horná, Bc. Hajnovič, Ing. Balák, p. Včelík. 

 

Z dôvodu neprítomnosti nadpolovičnej väčšiny všetkých poslancov ani po uplynutí 30 minút 

primátor prerušil rokovanie mestského zastupiteľstva na neurčito, na prerokovanie zostávajúcich 

bodov programu bude do 14 dní zvolané nové zasadnutie. 

 

 

RNDr. Daniel Daniš       Mgr. Milan Oršula 

  primátor mesta        prednosta MsÚ 

 

 

 

František Verny       Peter Miština 

   overovateľ          overovateľ 


